
POLJE

• Problematika
naše KS in delo
naše delegacije
za zbor KS

KS Polje je kljub osamosvojitvi
KS Novo Polje še vedno ena naj-
večjih KS v naši občini. Zaradi
hitre rasti v zadnjem desetletju se
je pojavila ob starih še vrsta novih
problemov, nekaj velikih pa je že
rešenih.

Največji problem sta pred leti
predstavljala oskrba z vodo in
samopostrežna trgovina; oboje je
zdaj dovolj dobro rešeno. Po-
membne pridobitve zadnjih let so
še nov sodoben objekt pošte, mi-
lice in banke. obnovljeni športni
dom, preurejeni prostori KS, so-
dobna mesarija, večjc število te-
lefonskih pHključkov, pločniki
vzdolž Zaloške in Zadobrovske
ceste ter trgovina s tekstilom.

Aktualna odprta vprašanja pa
so predvsem v zvezi s komunalo
in osnovnim šolstvom ter z neu-
strezno Zaloško cesto.

Novi republiški zakoni resno
posegajo v razvojne načrte KS,
saj predvidevajo hitrejšo nadalj-
njo gradnjo v servisni coni (se-
verno od Zaloške ceste v smeri
proti Ljubljani) in okoli (nove)
osnovne šole, zaradi česar se ver-
jetno zmanjšujejo in odmikajo
tudi nekatere možnosti za izbolj-
šanje komunalnega in splošnega
bivalnega standarda.

Velik del Polja še nima kanali-
zacije, del pa ima šibak in dotra-
jan vodovd. Šibke točke so še
pločniki, javna razsvetljava, go-
stinstvo, športni objekti in zeleni-
ce.

Resen problem je stara osnovna
šola, v kateri so nižji oddelki. Ob-
jekt ne ustreza več današniim DO-
trebam in ne omogoča kvalitetne-
ga izvajanja učnega programa,
praktično nemogoč pa je v šoli
tudi pouk telesne vzgoje. Telo-
vadnice pri tem objektu baje niti
ni mož.no zgraditi,

Več nedorečenih zadev je v
zvezi s kmetijstvom. Manjka tudi
primernih možnosti (prostorskih
in organizacijskih) za delovanje
mladine po končani osnovni šoli.
Pri urejanju najrazličnejših ra-
zvojnih , komunalnih in drugih
zadev naleti KS največkrat na
problem financiranja. Znane
usmeritve za financiranje KS ne
omogočajo ambicioznejšega lote-
vanja stvari. Ker v Polju ni moč-
nejše gosodarske dejavnosti,
praktično tudi ni možnosti, da bi
ob naslonitvi na gospodarske or-
ganizacije hitreje reševali skupne
zadeve okrog urejanja KS. Priča-
kovanja in prizadevanja so zato
predvsem usmerjena k sisom,
Ijubljanskemu samoprispevku in
k skupšeini občine, še posebno na
podlagi sprejetega koncepta o
izenačevanju možnosti na po-
dročju družbenih dejavnosti in
komunalnega standarda vseh

I Ijubljanskih občin. Da pa smo
L.. krajani Polja vedno pripravljeni

sodelovati s svojim delom in sred-
-slvi, je verjetno že dobro znano.

Družbenopolitično življenje je
dokaj razgibano, vendar se čuti,
da je KS zelo velika in da je zato
posamezni krajan od upravljanja
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v KS precej odmaknjen. Vse bolj
pa se širi delovanje športnih in
drugih društev, ki se uveljavljajo
kot pomemben povezovalni de-
javnik.

Pri nastopanju v zboru KS smo
bili precej angažirani. Pri tem je
delegacija vedno temeljito prete-
htala posamez.no zadevo in se
oglašala v skupščini le tedaj, ko je
menila, da gre za resnično po-
memben prispevek. Seveda po-
sveča delegacija nekoliko večjo
pozornost tistim zadevam iz
dnevnih redov zbora, ki so v po-
sebnem interesu naše KS, ob tem
pa odgovorno pretehta in se
opredeli tudi tudi v zvezi z zade-
vami širšega pomena.

Temeljna delegacija za zbor
KS občinske skupščine si je v de-
vetih letih že dodobra izobliko-
vala svoj način dela v sodelovanju
z drugimi dejavniki. Delegacija
tesneje sodeluje s svetom KS, s
komunalno komisijo, s tajniš-
tvom KS, občasno po potrebi pa
tudi s skupščino KS, z družbeno-
političnimi organizacijami in
drugimi dejavniki. Ugotavljamo,
da smo imeli v vseh dosedanjih
delegacijah kar dobro izbran se-
stav, ki je dobro poznal razmere
na različnih področjih življenja v
KS, pa tudi širše. To je delegaciji
pomembno lajšalo presojo in
opredeljevanje v zvezi z odloča-
njem v občinski skupščini. Po po-
trehi delegacija vabi na svoje sejc
predstavnike drugih dejavnikov v
KS, v katerih delovno področje
spada posamezna tematika, ozi-
roma so zanjo zainteresirani.

Z delegacijami sosednjih KS
neposredno nismo sodelovali, ker
pač nismo obravnavali nobene
zelo pomembne skupne zadeve,
ki bi tako sodelovanje delegacij
narekovala, ali pa so zadevo pre-
dhodno skupno rešili, oziroma
obravnavali že drugi dejavniki
KS.

V delegaciji si prizadevamo
najti in izkoriščati učinkovite
oblike sodelovanja, ki bi omogo-
čile dobro poznati razmere, po-
trebe, želje in možnosti ob zno-
snih obremenitvah delegatov. ki
so kot u uveljavljeni družbenopo-
litični delavci že tako zel o močno
časovno obretnenjeni.

Neposreden stik z volivci ima
delegacija prek vsakodnevne ak-
tivnosti delegatov v življenju KS,
pa tudi na zborih krajanov in ob
raznih manifestacijah. Po-
membne infortnacije dobiva de-
legacija tudi posredno prek dru-
gih dejavnikov v KS,Utripu v KS
pač skušamo prisluhniti.
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